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فرمانده نیروی انتظامی خوی گفت: در خوی مشکل امنیتی کم است
ولی متاسفانه بعضی افراد بعضی کارها و مسایل خانوادگی را به

موضوع امنیتی می کشند در حالیکه امنیتی نیست بلکه این مسئله
مدیریتی است و باید بتوانیم مدیریت کنیم.

به گزارش خبرنگار نشریه الکترونیکی نگاه، سرهنگ اسفندیار احمدی 
در نشست با اصحاب رسانه اظهار داشت: در شهرستان خوی مشکل امنیتی

کم است.

وی افزود: در خوی مشکل امنیتی کم است ولی متاسفانه بعضی افراد
بعضی کارها و مسایل خانوادگی را به موضوع امنیتی می کشند در
حالیکه امنیتی نیست بلکه این مسئله مدیریتی است و باید بتوانیم

مدیریت کنیم.

این مقام مسئول با بیان اینکه در این مسایل به سه نکته باید توجه
کـرد، اظهـارداشت: فـاز اول، درک بـازیگران تصـمیم گیـر و تصـمیم
ساز(باید خطوط قرمزرعایت گردد) در این فاز بحث فراوانی و وقوع
مورد توجه است و باید به مسایل برحسب توجه عمق یا فراوانی داد
ولی ما متاسفانه به موضوع قتل عمق می دهیم و به موضوع تصادف نمی

دهیم و این کاملا اشتباه است.

وی خاطر نشان کرد: فاز دوم، اعلام به جامعه مخاطبین در این قسمت
باید انعکاس واقعی باشد و فاز سوم، پذیرش پیام از سوی مخاطبین

است.

سرهنگ احمدی خطاب به اصحاب رسانه تاکید کرد: اصحاب رسانه باید در
منعکس کردن خبر دقت ویژه ای داشته باشند تا به آبرو و حیثت شهر
خدشه ای وارد نشود و مسایل اخیر در تمام شهرهای کشور ممکن است
اتفاق بیفتد و دو قتل کشته شدن دختر به دست پدر و کشته شدن
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خواهرزاده به دست دایی هیجانی بوده و حتی دیروز یک مرگ مشکوک بود
که برخی افراد باز سواستفاده کرده و قتل جلوه دادن درحالیکه فرد

معتاد بوده و در اثر مصرف قرص فوت شده است.

فرمانده نیروی انتظامی خوی با اشاره به اولویت های ماموریت نیروی
انتظامی در سال 95 اذعان کرد: اولین اولویت بحث مبارزه و مقابله
با مواد مخدر است که در عملکرد نیروی انتظامی خوی مطلوب بوده است
اولویت دوم بحث مقابلع با قاچاق کالا، سوم بحث ارتقاء امنیت
اجتماعی است که جز مطالبات اصلی مردم و مسئولین این شهرستان می
باشد، اولویت چهارم، بحث مبارزه با سرقت، اولویت پنجم آموزش است
که در این نیز نیروی انتظامی این شهرستان عملکردی ویژه ای داشته

است.

وی افزود: در راستای تحرک بخشیدن و اجرایی کردن در بحث مواد مخدر
نیز شورای هماهنگ سازی فعال کردیم  و خوشبختانه عملکرد مطلوب

بوده است.

سرهنگ احمدی با شاره به عملکرد سه ماهه نیروی انتظامی خوی و کاهش
یک درصدی جرائم در این شهرستان بیان داشت:  در سال جاری شاهد

کاهش 17 درصدی سرقت، 67 درصدی قاچاق و 67 درصدی شرارت بودیم

این مقام مسئول به کاهش 25 درصدی نزاع اشاره کرد و افزود: علت
نزاع متاسفانه پایین آمدن استانه تحمل مردم و در شهرهای دیگر
نسبت به خوی نزاع گروهی بیشتر است ولی خوشبختانه در خوی نزاع
گروهی برابر با نزارع فردی است و این جای بسی امید برای کاهش

بیشتر است.

احمدی تصريح کرد: مراکز مشاوره ناجا ويتريني از اقتدار و صلابت به
همراه عطوفت و همدلي با مردم است، امروزه نيروي انتظامي با بهره
گرفتن از نيروهاي متخصص و متعهد به بررسي مشکلات خانواده ها
پرداخته و در حل مشکلات خانواده ها و کم کردن حجم پرونده هاي

قضائي نقش به سزايي داشته است.

وی مهمترین دغدغه شهر کورس کذاشتن ماشین ها دانست و اذعان کرد:
قبلا برخورد با اینگونه افراد بصورت هشدار بوده است ولی ما الان در
صورت مشاهده ماشین را به مدت چند روز به پارکینگ انتقال می دهیم
و این روش جواب خوبی داده است و تا به امروز 1215 خودرو به دلایل

مختلف توقیف و به پارکینگ منتقل شده است.



فرمانده نیروی انتظامی خوی مهمترین معظل را در بحث اجتماعی
ترافیک دانست و افزود: به بحث ترافیک باید توجه ویژه گردد.

 


